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• Elkostnaderna är fortfarande på rimlig nivå, vi fortsätter bevaka. 

• Ca 30 medlemmar/hoddägare har anmält sig till vår Julfrukost. 

• Alla medlemmar/hoddägare uppmanas att hämta beställda namnskyltar 

och/eller föreningsmärken. Dessa finns i bokhyllan i klubbstugan. 

 

 

 

   


